

CONTEG COMPANY OPENING IN FRANCE

PRESS RELEASE

We are pleased to announce the opening of our new company, CONTEG France s.a.r.l., the creation of which is a logical step in growth and development, improving both the quality of our services and support to customers and partners.

Located in Seine-et-Marne (3 km from Disneyland Paris), CONTEG France s.a.r.l. has opened with a stock of about 600 m² and a showroom to introduce local customers to our portfolio.

Conteg Czech Republic s.r.o. is one of the biggest producers of IT, industrial racks and data center solutions in EMEA. Our product portfolio contains a complete line of telecommunication, data, industrial and outdoor racks, along with complete solutions for data centers (including intelligent power distribution, precision cooling, monitoring and cable management systems).

OUVERTURE DE LA SOCIETE CONTEG EN FRANCE

COMMUNIQUE DE PRESSE

Nous avons le plaisir d'annoncer l'ouverture de notre nouvelle entreprise, CONTEG France s.a.r.l., dont la création est une étape logique dans la croissance et le développement, afin d'améliorer la qualité de nos services ainsi que le support pour nos clients et partenaires.

Située en Seine-Marne (à 3 km de Disneyland® Paris), CONTEG France s.a.r.l. s'est ouvert avec un stock d'environ 600 m² et un showroom pour présenter la gamme de nos produits aux différents clients.

Conteg s.r.o. en République Tchèque est un des plus grands fabricants de baies informatiques et industrielles, et de solutions Datacenter dans la région EMEA. Notre portfolio produits contient une gamme complète de racks télécoms, data, industriels et outdoor, ainsi que des solutions complètes pour les Datacenters (incluant des PDU intelligents, de la climatisation de précision, du monitoring et des systèmes de gestion de câbles).



CONTEG France s.a.r.l.

7 Boulevard Robert Thiboust – ZAC du Bourg de Serris – 77700 SERRIS

Tél.: +33 (0) 1 60 04 55 90, Fax: +33 (0) 9 67 72 55 90

E-mail: conteg@conteg.fr, www.conteg.fr

SARL au Capital 100 000 € - RCS Meaux - SIRET 820 890 812 – TVA FR 73 8208908812 – APE 4652Z